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Van:  | Blom Ecologie @blomecologie.nl>

Verzonden: woensdag 15 januari 2025 11:06

Aan:

CC:  | Blom Ecologie; 

Onderwerp: RE: Wijziging ontheffing Julianaplantsoen

Opvolgingsvlag: Flag for follow up

Vlagstatus: Voltooid

Beste , 

 

Bedankt voor het doorvoeren van de wijziging op de beschikking. 

Gezien de gewone dwergvleermuizen gebruik maken van lijnvormige structuren en de ontwikkeling 

sloop/nieuwbouw betreft zal deze functie van de aanwezige bebouwing (tijdelijk) verdwijnen. 

Hierdoor zal de functie van het parkeerterrein als foerageergebied ook (tijdelijk) komen te vervallen 

door het ontbreken van geschikte structuren. 

Hierdoor zou de 5 meter afstand vrijhouden langs de bebouwing na de sloop niet benodigd zijn. 

 

Met vriendelijke groet, 

  

 

Projectleider ecologie 
 

  

   

  

  

 

Van: @gelderland.nl>  

Verzonden: maandag 13 januari 2025 13:33 

Aan:  | Blom Ecologie < @blomecologie.nl> 

CC:  | Blom Ecologie < @blomecologie.nl> 

Onderwerp: RE: Wijziging ontheffing Julianaplantsoen 

 

Beste , 
 
Dank voor de nadere onderbouwing. 
 
Ons voorstel is om het betreffende voorschrift aan te passen naar het deels vrijhouden van het plantsoen. 
Specifieker zouden we graag zien dat er een doorgang vrij gelaten wordt van minstens 5 meter tot de 
bebouwing aan de oost- en westzijde en ten noorden van het plantsoen en dat er geen verlichting gebruikt 
wordt. Op deze manier kan in het centrum van het plantsoen nog wel materiaal worden opgeslagen en is de 
weg vrij voor de vleermuizen om zich hierlangs te verplaatsen.  

 Sommige mensen die dit bericht hebben ontvangen, ontvangen niet vaak e-mail van @gelderland.nl. Ontdek 

waarom dit belangrijk is  
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Is dit voor jullie werkbaar? 
 

Met vriendelijke groet, 
  
  

 

Vergunningverlener Omgevingswet Flora en Fauna 

  
Mobiel, sms of whatsapp 06  | @gelderland.nl | www.gelderland.nl 
werkdagen:  
  

 
 

Van:  | Blom Ecologie < @blomecologie.nl>  

Verzonden: woensdag 8 januari 2025 21:54 

Aan: @gelderland.nl> 

CC:  | Blom Ecologie @blomecologie.nl> 

Onderwerp: RE: Wijziging ontheffing Julianaplantsoen 

 

Beste , 

 

De kaart in het aanvullend onderzoeksrapport geeft hier klaarblijkelijk een verkeerd beeld van de 

werkelijke waarnemingen. Hierdoor begrijp ik dat de interpretatie gewekt wordt dat het in dit geval 

een veel gebruikt foerageergebied betreft. 

Indien dit het geval is, zou ons advies absoluut aansluiten bij uw besluitregel. 

 

De tabel 2.2 waarin de waarnemingen zijn opgenomen in het aanvullend onderzoeksrapport geeft een 

weergave van alle waargenomen individuen binnen en in de directe omgeving van het plangebied. 

Aangezien hierover onduidelijk is ontstaan heb ik een kaart toegevoegd met de foerageergebieden en 

aantallen en soorten foeragerende vleermuizen in dat betre'ende gebied. Hetgeen onduidelijk in het 

onderzoek is gemaakt is dat in het foerageergebied ten zuiden tijdens alle onderzoeken maximaal 4 

foeragerende vleermuizen zijn waargenomen en in de andere 2 gebieden slechts één tot enkele 

malen slechts maximaal 1 gewone dwergvleermuis. Het toegekende foerageergebied op het 

parkeerterrein is echter ten onrechte in de afbeelding verbonden met het foerageergebied in de 

groenstrook ten zuiden, hierdoor ontstaat de verwarring dat het gebied uit 1 groter foerageergebied 

bestaat. Dit heb ik bij de eerdere beoordeling niet geconstateerd. 

 

Nabij een kraamverblijfplaats wordt aanwezig groen frequent gebruikt als foerageergebied. Tijdens de 

onderzoeken is de groenstrook langs de geluidswal van de A2 veelvuldig gebruikt door enkelen 

vleermuizen, echter nooit meer dan 4 individuen.  

 



3

 

 

Om onderbouwing te geven op de conclusie dat het parkeerterrein slechts door 1 gewone 

dwergvleermuis is gebruikt heb ik de waardes van het veldbezoek hierbij toegevoegd: 
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Hopende zo voldoende te hebben geïnformeerd. Mochten er nog vragen zijn dan hoor ik deze graag.  

 

Met vriendelijke groet, 

  

 

Projectleider ecologie 
 

  

   

  

  

 

Van: @gelderland.nl>  

Verzonden: maandag 6 januari 2025 10:58 

Aan:  | Blom Ecologie @blomecologie.nl> 

Onderwerp: Wijziging ontheffing Julianaplantsoen 

 

Beste , 
 
Op 28-11-2024 heeft u bij ons een aanvraag ingediend voor het wijzigen van het besluit voor 
Julianaplantsoen 1 t/m 35 te Waardenburg. 
 
In de ontheffing is gesteld dat het plantsoen inclusief parkeerplaatsen tussen de huizen niet ingezet mag 
worden als opslagplaats. In uw onderbouwing wordt gesteld dat dit plantsoen de meest geschikte locatie is 
voor het opslaan van materiaal. In de onderbouwing geeft u aan dat slechts één gewone dwergvleermuis 

 U ontvangt niet vaak e-mail van @gelderland.nl. Ontdek waarom dit belangrijk is   
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tijdelijk gebruik heeft gemaakt van dit plantsoen als foerageergebied en dat de kwaliteit van het plantsoen 
en parkeerplaatsen laag is als foerageergebied.  
 
Echter, wordt in de resultaten van het nader onderzoek wat bij de oorspronkelijke aanvraag toegevoegd is, 
dit plantsoen aangewezen als foerageergebied. Daarbij zijn respectievelijk 4, 3, 2, 3 en 3 foeragerende 
individuen waargenomen en is er een kraamverblijfplaats aanwezig aangrenzend aan het ingetekende 
foerageergebied.  
 
Graag ontvangen we daarom een verdere onderbouwing van de afwijking ten opzichte van de resultaten van 
het nader onderzoek. 
 
Met vriendelijke groet, 
  
  

 

Vergunningverlener Omgevingswet flora en fauna 

  
Mobiel, sms of whatsapp 06  | @gelderland.nl | www.gelderland.nl 
werkdagen:  
  

 
 




